
Protokół Nr  51/2007 
z  posiedzenia  Komisji  Polityki  Gospodarczej  i  Morskiej  Rady  Miasta  Gdańska,  które 
odbyło  się  dnia  16  stycznia  2007  roku,  rozpoczęte  o  godz.  15.00, w  sali nr  003  – Nowy 
Ratusz, przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 

Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załącznik nr1, załącznik nr 2, 
załącznik nr 3 do protokołu. 

Na stan  siedmiu  (7) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło  sześciu  (6),  czyli  było 
quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. 

Posiedzeniu  przewodniczył  Radny  Piotr  Dzik  –  Przewodniczący  Komisji  Polityki 
Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska. 

Po  stwierdzeniu  quorum,  otworzył  posiedzenie,  powitał  zebranych  i  poinformował,  że 
porządek obrad został przedłożony radnym do skrytek w terminie regulaminowym, porządek 
stanowi załącznik nr 4 do  protokołu i przystąpił do ustalania porządku obrad. 

Ponieważ po sporządzeniu porządku zostało skierowanych  jeszcze pięć projektów uchwał w 
sprawach: 

1)  ustalenia  wysokości  opłat  za  usuwanie  pojazdów  z  dróg  publicznych  i  za 
parkowanie tych pojazdów na koszt właścicieli  – druk nr 82. 

2)  przejęcia na własność gminy pojazdów będących w zarządzie Prezydenta Miasta 
Gdańska usuniętych z dróg publicznych  – druk nr 83. 

3)  ustalenia jednostkowej stawki kalkulacyjnej dotacji przedmiotowej do remontów 
i  konserwacji  budynków  mieszkalnych,  rozbiórek  budynków  mieszkalnych,  do 
remontów  budynków  zabytkowych,  do  remontów  budynków  objętych  ochroną 
konserwatorską  będących  w  zasobach  Gminy  Gdańsk  oraz  do  remontów 
budynków wspólnot mieszkaniowych, w których Gmina Miasta Gdańska posiada 
udziały  jak  również  do  montażu  wodomierzy  w  lokalach  gminnych  –  dla 
Gdańskiego  Zarządu  Nieruchomości  Komunalnych  Zakład  Budżetowy  w 
Gdańsku na 2007 rok – druk nr 96. 

4)  przyjęcia statutu Metropolitarnego Związku Komunikacyjnego Zatoki Gdańskiej 
– druk nr 100 

5)  zmieniającej  uchwałę  Rady  Miasta  gdańska  Nr  XXIX/936/04  z  dnia  28 
października  2004  roku  w  sprawie  ustalenia  zasad  taryfowych  oraz  cen  za 
przejazdy środkami gminnego transportu zbiorowego   druk nr 101. 

Oraz  została  skierowana  do  zaopiniowana  sprawa  mieszkaniowa  w  sprawie 
przyspieszenia przydziału lokalu mieszkalnego. 

W związku z powyższym Komisja przystąpiła do ustalania porządku obrad:
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Przewodniczący Piotr Dzik 
1.  Poddał  pod  głosowanie  wniosek  za  wniesieniem  do  porządku  obrad  projektu 

uchwały – druk nr 82 i rozpatrywanie go w punkcie  nr   2? 

Głosowanie: 
Powyższe zostało przyjęte jednogłośnie 5 głosami za. 

2.  Poddał  pod  głosowanie  wniosek  za  wniesieniem  do  porządku  obrad  projektu 
uchwały – druk nr 83 i rozpatrywanie go w punkcie nr 3 ? 

Głosowanie: 
Powyższe zostało przyjęte jednogłośnie 5 głosami za. 

3.  Poddał  pod  głosowanie  wniosek  za  wniesieniem  do  porządku  obrad  projektu 
uchwały – druk nr 96 i rozpatrywanie go w punkcie nr   4  ? 

Głosowanie: 
Powyższe zostało przyjęte jednogłośnie 5 głosami za. 

4.  Poddał  pod  głosowanie  wniosek  za  wniesieniem  do  porządku  obrad  projektu 
uchwały – druk nr 100 i rozpatrywanie go w punkcie nr   5? 

Głosowanie: 
Powyższe zostało przyjęte jednogłośnie 5 głosami za. 

5.  Poddał  pod  głosowanie  wniosek  za  wniesieniem  do  porządku  obrad  projektu 
uchwały – druk nr 101  i rozpatrywanie go w punkcie nr 6 ? 

Głosowanie: 
Powyższe zostało przyjęte jednogłośnie 5 głosami za. 

W związku z powyższym obecny punkt nr  2 staje się punktem nr  7, punkt nr 3 staje się 
punktem nr 8. 

6.      Poddał  pod  głosowanie  wniosek  za  wniesieniem  do  porządku  obrad  sprawy 
mieszkaniowej  i  rozpatrywanie  jej  w  punkcie  nr  9,  czyli  po  sprawach 
mieszkaniowych? 

W związku z powyższym obecny punkt nr 4 staje się punktem nr 10, punkt nr 5 staje się 
punktem nr 11 a punkt 6 – sprawy wniesione, staje się punktem nr 12. 

Głosowanie: 
Powyższe zostało przyjęte jednogłośnie 5 głosami za. 

Następnie  przewodniczący  poddał  pod  głosowanie  wniosek  za  przyjęciem  następującego 
porządku obrad:
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1.  Opiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania 
taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na 
terenie  dzielnicy  przemysłowej  Gdańsk  –  Kokoszki  oraz  osiedla  mieszkaniowego 
przy  ul.  Fundamentowej  w  Gdańsku  –  Kokoszkach  wraz  z  terenami  przyległymi 
świadczonych  przez  Przedsiębiorstwo  Usług  Energetycznych  i  Komunalnych 
„UNIKOM” Spółka z o.o. w Gdańsku – druk nr  58. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

2.  Opiniowanie  projektu  uchwały  RMG  w  sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za 
usuwanie  pojazdów  z  dróg  publicznych  i  za  parkowanie  tych  pojazdów  na  koszt 
właścicieli  – druk nr 82. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

3.  Opiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  przejęcia  na  własność  gminy  pojazdów 
będących w  zarządzie  Prezydenta Miasta Gdańska  usuniętych  z  dróg  publicznych 
– druk nr 83. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

4.  Opiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  jednostkowej  stawki 
kalkulacyjnej  dotacji  przedmiotowej  do  remontów  i  konserwacji  budynków 
mieszkalnych,  rozbiórek  budynków  mieszkalnych,  do  remontów  budynków 
zabytkowych, do  remontów budynków objętych ochroną  konserwatorską będących 
w zasobach Gminy Gdańsk oraz do remontów budynków wspólnot mieszkaniowych, 
w  których  Gmina  Miasta  Gdańska  posiada  udziały  jak  również  do  montażu 
wodomierzy  w  lokalach  gminnych  –  dla  Gdańskiego  Zarządu  Nieruchomości 
Komunalnych Zakład Budżetowy w Gdańsku na 2007 rok – druk nr 96. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

5.  Opiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  statutu  Metropolitarnego 
Związku Komunikacyjnego Zatoki Gdańskiej  – druk nr 100 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

6.  Opiniowanie  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  Rady  Miasta  gdańska  Nr  
XXIX/936/04  z  dnia  28  października  2004  roku  w  sprawie  ustalenia  zasad 
taryfowych  oraz  cen  za  przejazdy  środkami  gminnego  transportu  zbiorowego 
 druk nr 101. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

7.  Informacja  na  temat  realizacji  wniosków  Komisji  dotyczących  zasad 
gospodarowania  zasobem  lokali  mieszkalnych,  wyrażonych  w  opinii 
Nr 9417/555/123/2006 z dnia 17.10.2006 roku i opinii   Nr 9417/559/127/2006 z dnia 
24 10.2006 r. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

8.  Opiniowanie wniosków Prezydenta w sprawie uregulowania  stanu prawnego  lokali 
mieszkalnych, zlokalizowanych w Gdańsku przy ulicach: 
1)  Grunwaldzkiej 116D  pismo WGKII71414/14/W/93/06/MS z dn. 22.12.2006r., 
2)  Piastowskiej 163D  pismo WGKII71414/14/O/67/06/MS z dn. 08.12.2006r., 
3)  Partyzantów 17B  pismo WGKII71414/14/W/84/05/06/MS z dn. 06.12.2006r., 
4)  Zalesie 1  pismo WGKII71414/14/W/13/05/06/MS z dn. 29.11.2006r., 
5)  Kościuszki 99  pismo WGKII71414/14/W/25/06/MS z dn. 22.12.2006r., 
6)  Sochaczewskiej 5  pismo WGKII71414/14/W/46/06/MS z dn. 22.12.2006r.,
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7)  Wroniej 14  pismo WGKII71414/14/W/50/06/MS z dn. 22.12.2006r., 
8)  Ks. Góreckiego 7A  pismo WGKII71414/14/N/56/06/MS z dn. 15.12.2006r., 
9)  Chrobrego 21  pismo WGKII71414/14/W/54/06/MS z dn. 01.12.2006r., 
10) Czarnej 10 pismo WGKII71414/14/W/64/06/MS z dn. 01.12.2006r., 
11) Sobótki 2B  pismo WGKII71414/14/W/57/06/MS z dn. 20.12.2006r., 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

9.  Opiniowanie wniosku w sprawie przyspieszenia przydziału lokalu mieszkalnego. 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

10. Przyjęcie sprawozdania z pracy Komisji za rok 2006. 
Przedstawia: Przewodniczący Komisji 

11. Przyjęcie planu pracy Komisji  na rok 2007. 
Przedstawia: Przewodniczący Komisji 

12. Sprawy wniesione, wolne  wnioski,  korespondencja. 

Głosowanie: 
Porządek został przyjęty jednogłośnie 5 głosami za. 

PUNKT – 1 
Opiniowanie  projektu  uchwały  RMG  w  sprawie  przedłużenia  czasu  obowiązywania 
taryfy  dla  zbiorowego  zaopatrzenia  w  wodę  i  zbiorowego  odprowadzania  ścieków  na 
terenie dzielnicy przemysłowej Gdańsk – Kokoszki oraz osiedla mieszkaniowego przy ul. 
Fundamentowej w Gdańsku – Kokoszkach wraz  z  terenami przyległymi  świadczonych 
przez Przedsiębiorstwo Usług Energetycznych i Komunalnych „UNIKOM” Spółka z o.o. 
w Gdańsku – druk nr 58. 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

Pan Dymitris T. Kuras – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Zreferował  przedmiotowy  projekt  uchwały  –  druk  nr  58  stanowi  załącznik  nr  5  do 
protokołu. 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Podziękował za przedstawienie  informacji  i ponieważ nie było głosów w dyskusji przeszedł 
do głosowania. 

Ustalenia: 
Opinia Komisji 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał  pod  głosowanie  wniosek  za  przyjęciem  i  pozytywnym  zaopiniowaniem 
przedmiotowego projektu uchwały w  sprawie przedłużenia czasu obowiązywania  taryfy dla 
zbiorowego zaopatrzenia w wodę  i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie dzielnicy 
przemysłowej Gdańsk – Kokoszki oraz osiedla mieszkaniowego przy ul. Fundamentowej w
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Gdańsku – Kokoszkach wraz  z  terenami  przyległymi  świadczonych przez Przedsiębiorstwo 
Usług  Energetycznych  i  Komunalnych  „UNIKOM”  Spółka  z  o.o.  w  Gdańsku,  zawartej  w 
druku nr 58? 

Głosowanie: 
Komisja  jednogłośnie  5  głosami  za  –  przyjęła  i  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy 
projekt uchwały, zawarty w druku nr 58. 
Opinia Nr 51/231/2007 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

PUNKT – 2 
Opiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie 
pojazdów  z  dróg  publicznych  i  za  parkowanie  tych  pojazdów  na  koszt  właścicieli 
– druk nr 82. 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

Pan  Tadeusz  Bikontt  –  Dyrektor  Wydziału  Zarządzania  Kryzysowego  i  Ochrony 
Ludności 
Zreferował  przedmiotowy  projekt  uchwały  –  druk  nr  82  stanowi  załącznik  nr  7  do 
protokołu. 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Podziękował za przedstawienie informacji i otworzył dyskusję. 

Komisja  przeprowadziła  krótką  dyskusję,  w  której  radni  nie  zgłosili  żadnych  wniosków  i 
poprawek  do  przedmiotowego  projektu  uchwały.  Następnie  Komisja  przystąpiła  do 
głosowania. 

Ustalenia: 
Opinia Komisji 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał  pod  głosowanie  wniosek  za  przyjęciem  i  pozytywnym  zaopiniowaniem 
przedmiotowego  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za  usuwanie 
pojazdów z dróg publicznych i za parkowanie tych pojazdów na koszt ich właścicieli – druk 
nr 82. 
Głosowanie: 
Komisja  jednogłośnie  5  głosami  za  –  przyjęła  i  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy 
projekt uchwały, zawarty w druku nr 82. 
Opinia Nr 51/242/2007 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

PUNKT – 3 
Opiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  przejęcia  na  własność  gminy  pojazdów 
będących  w  zarządzie  Prezydenta  Miasta  Gdańska  usuniętych  z  dróg  publicznych 
– druk nr 83. 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska
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Pan  Tadeusz  Bukontt  –  Dyrektor  Wydziału  Zarządzania  Kryzysowego  i  Ochrony 
Ludności 
Zreferował  przedmiotowy  projekt  uchwały  –  druk  nr  83  stanowi  załącznik  nr  9  do 
protokołu. 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Podziękował za przedstawienie informacji i otworzył dyskusję. 

Komisja  przeprowadziła  krótką  dyskusję,  w  której  radni  nie  zgłosili  żadnych  wniosków  i 
poprawek  do  przedmiotowego  projektu  uchwały.  Następnie  Komisja  przystąpiła  do 
głosowania. 

Ustalenia: 
Opinia Komisji 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał  pod  głosowanie  wniosek  za  przyjęciem  i  pozytywnym  zaopiniowaniem 
przedmiotowego  projektu  uchwały  w  sprawie  przejęcia  na  własność  gminy  pojazdów 
będących  w  zarządzie  Prezydenta  Miasta  Gdańska  usuniętych  z  dróg  publicznych 
– druk nr 83. 

Głosowanie: 
Komisja  jednogłośnie  5  głosami  za  –  przyjęła  i  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy 
projekt uchwały, zawarty w druku nr 83. 
Opinia Nr 51/253/2007 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

PUNKT – 4 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia  jednostkowej  stawki  kalkulacyjnej 
dotacji przedmiotowej do  remontów  i  konserwacji budynków mieszkalnych,  rozbiórek 
budynków  mieszkalnych,  do  remontów  budynków  zabytkowych,  do  remontów 
budynków objętych ochroną konserwatorską będących w zasobach Gminy Gdańsk oraz 
do remontów budynków wspólnot mieszkaniowych, w których Gmina Miasta Gdańska 
posiada  udziały  jak  również  do  montażu  wodomierzy  w  lokalach  gminnych  –  dla 
Gdańskiego  Zarządu Nieruchomości Komunalnych  Zakład Budżetowy w Gdańsku  na 
2007 rok – druk nr 96. 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
Pan Dymitris T. Kuras  – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej, 
Zreferował  przedmiotowy  projekt  uchwały  –  druk  nr  96  stanowi  załącznik  nr  11  do 
protokołu. 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Podziękował za przedstawienie informacji i ponieważ nie było głosów w dyskusji. 
Następnie Komisja przystąpiła do głosowania.
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Ustalenia: 
Opinia Komisji 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał  pod  głosowanie  wniosek  za  przyjęciem  i  pozytywnym  zaopiniowaniem 
przedmiotowego  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  jednostkowej  stawki  kalkulacyjnej 
dotacji  przedmiotowej  do  remontów  i  konserwacji  budynków  mieszkalnych,  rozbiórek 
budynków  mieszkalnych,  do  remontów  budynków  zabytkowych,  do  remontów  budynków 
objętych  ochroną  konserwatorską  będących w  zasobach Gminy  Gdańsk  oraz  do  remontów 
budynków wspólnot mieszkaniowych, w których Gmina Miasta Gdańska posiada udziały jak 
również  do  montażu  wodomierzy  w  lokalach  gminnych  –  dla  Gdańskiego  Zarządu 
Nieruchomości Komunalnych Zakład Budżetowy w Gdańsku na 2007 rok – druk nr 96. 

Głosowanie: 
Komisja    jednogłośnie  5  głosami  za  –  przyjęła  i  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy 
projekt uchwały, zawarty w druku nr 96. 
Opinia Nr 51/264/2007 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

PUNKT – 5 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia statutu Metropolitarnego Związku 
Komunikacyjnego Zatoki Gdańskiej  – druk nr 100 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

Pan Antoni Szczyt – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Zreferował  przedmiotowy  projekt  uchwały  –  druk  nr  100  stanowi  załącznik  nr  13  do 
protokołu 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Podziękował za przedstawienie informacji i otworzył dyskusję. 

Komisja  przeprowadziła  krótką  dyskusję,  w  której  radni  nie  zgłosili  żadnych  wniosków  i 
poprawek  do  przedmiotowego  projektu  uchwały.  Następnie  Komisja  przystąpiła  do 
głosowania. 

Ustalenia: 
Opinia Komisji 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał  pod  głosowanie  wniosek  za  przyjęciem  i  pozytywnym  zaopiniowaniem 
przedmiotowego  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  statutu  Metropolitarnego  Związku 
Komunikacyjnego Zatoki Gdańskiej  – druk nr 100 

Głosowanie: 
Komisja  jednogłośnie  5  głosami  za  –  przyjęła  i  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy 
projekt uchwały, zawarty w druku nr 100. 
Opinia Nr 51/275/2007 stanowi załącznik nr 14 do protokołu.
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PUNKT – 6 
Opiniowanie  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  Rady  Miasta  gdańska  Nr  
XXIX/936/04  z  dnia  28  października  2004  roku w  sprawie ustalenia  zasad  taryfowych 
oraz cen za przejazdy środkami gminnego transportu zbiorowego   druk nr 101. 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

Pan Antoni Szczyt – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Zreferował  przedmiotowy  projekt  uchwały  –  druk  nr  101  stanowi  załącznik  nr  15  do 
protokołu 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Podziękował za przedstawienie informacji i otworzył dyskusję. 

Komisja przeprowadziła dyskusję, w której radni nie zgłosili żadnych wniosków i poprawek 
do przedmiotowego projektu uchwały. Następnie Komisja przystąpiła do głosowania. 

Ustalenia: 
Opinia Komisji 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał  pod  głosowanie  wniosek  za  przyjęciem  i  pozytywnym  zaopiniowaniem 
przedmiotowego  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  Rady  Miasta  Gdańska 
Nr XXIX/936/04  z  dnia  28  października  2004  roku w  sprawie  ustalenia  zasad  taryfowych 
oraz cen za przejazdy środkami gminnego transportu zbiorowego  druk nr 101. 

Głosowanie: 
Komisja  jednogłośnie  5  głosami  za  –  przyjęła  i  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy 
projekt uchwały, zawarty w druku nr 101. 
Opinia Nr 51/286/2007 stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

PUNKT – 7 
Informacja  na  temat  realizacji  wniosków Komisji  dotyczących  zasad  gospodarowania 
zasobem  lokali  mieszkalnych,  wyrażonych  w  opinii  Nr  9417/555/123/2006  z  dnia 
17.10.2006 roku i opinii   Nr 9417/559/127/2006 z dnia 24 10.2006 r. 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Proszę  Dyrektora Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  o  przedstawienie  informacji  na  temat 
w/w wniosków Komisji. Opinia Nr 9417/555/123/2006 z dnia 17.10.2006 i opinia   Nr 94 
17/559/127/2006 z dnia 24 10.2006 r.  stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Pan Dymitris T. Kuras – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Szanowni Państwo Radni. 

Mowa  jest  o  realizacji  uchwały  RMG  w  sprawie  zasad  gospodarowania  lokalami 
mieszkalnymi z zasobów komunalnych  i TBS.  Jak Państwo pamiętacie zgodnie z generalną
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polityką  miasta,  z  uwagi  na  wysoki  deficyt  mieszkaniowy  w  mieście  przyjęliśmy  zasadę 
generalną, że pomoc mieszkaniowa będzie obejmować tylko i wyłącznie osoby, co do których 
mowa jest w technikach ogólnych. Zgodnie ze zmianą w Kodeksie Cywilnym takiej pomocy 
pozbawiono wnuków. 

My  tej  pomocy  również  nie  rozszerzyliśmy  o  wnuki.  Tym  niemniej,  w  toku  realizacji  tej 
uchwały pojawiło się wiele głosów, że być może niektóre sytuacje życiowe takich osób, mam 
na myśli wnuków są wystarczająco uzasadnione aby rozpatrywać te wnioski pozytywnie w 
zakresie  pomocy.  Stąd  przygotowano  zmianę  uchwały  Rady  Miasta,  zgodnie  z  którą 
Prezydent Miasta ma prawo w szczególnie uzasadnionych przypadkach potwierdzać prawo do 
lokalu  z  pominięciem zasad,  o  których mówi  uchwała  –  po  zaciągnięciu  oczywiście  opinii 
właściwej Komisji Rady Miasta gdańska. 

Rzecz  w  tym,  ze  na  koniec  ubiegłego  roku,  to  nie  Prezydent  a  Komisja  wystąpiła  do 
Prezydenta o przedstawienie wszystkich wniosków, m.in. wnuków i innych, z zapytaniem jak 
Prezydent realizuje te wnioski? 

Otóż.  Wnioski,  które  zostały  skierowane  a  było  ich  ponad  dwieście,  były  to  wnioski  w 
przeważającej części – nie posiadające pozytywnego rozstrzygnięcia Prezydenta. Trudno więc 
mówić  o  spełnieniu  wymogu,  który  wynika  z  uchwały.  Komisja  z  dobroci  serca,  że  tak 
powiem,  w  przeważającej  części  przychyliła  się  do  trudnej  sytuacji,  opisanej  w  tych 
wnioskach i zaopiniowała w większości te wnioski pozytywnie. 

Rzecz w tym, że wnioski Komisji nie spełniają wymogu formalnego, zawartego w uchwale a 
mianowicie  nie zostały skierowane przez Prezydenta w celu zaopiniowania przez Komisję, 
stąd Prezydent nie uwzględnił pozytywnych opinii wówczas. Natomiast, m.in. na dzisiejszym 
posiedzeniu Komisji zostało skierowanych kilka wniosków – co do których również w tamtej 
partii    po  ponownym  zweryfikowaniu  Prezydent  uznał  za  właściwe  stanowisko  Komisji  i 
dzisiaj  je  kieruje  do  Komisji  z  prośbą  o  potwierdzenie  dotychczasowej  pozytywnej  opinii. 
Reasumując.  Realizacja  tych  wniosków,  o  których  mówimy    następuje  sukcesywnie  i  już 
dzisiaj kilka wniosków zostało do Komisji skierowanych. 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Panie  Dyrektorze.  Patrząc  na  listę  tych  wniosków,  które  zostały  skierowane  do  Komisji 
dzisiaj,  jest  tych  wniosków    11  sztuk,  z  czego  chyba  tylko  6  wniosków  z  tych,  które 
opiniowała  Komisja,  to  one  się  nie  będą  niczym  różniły,  żadnymi  innymi  parametrami,  to 
będą  wnioski,  które  już  do  Komisji  trafiły.  To  jest  pierwsza  rzecz.  Druga  rzecz. Wnioski, 
gdzie była negatywną opina Prezydenta, wówczas Lewna, teraz Lisicki. 

Dlaczego  Komisja  poprosiła  o  te  wszystkie  wnioski?  Dlatego,  że  myśmy  otrzymywali 
niektóre  wnioski,  tak  jak  dzisiaj,  czyli  po  kilka  wniosków.  Chcieliśmy  się  dowiedzieć  co 
wpływa  na  Prezydenta,  że  akurat  przedstawia  wniosek  Kowalskiej  a  nie  Kowalskiego? 
Obecnie można  powiedzieć,  że  nawet  nie  zaglądając  do wydanej  opinii  przez  Komisję  dla 
tych  kilkudziesięciu  wniosków  pozytywnych,  można  powiedzieć,  że  te  niektóre  wnioski 
zostały skierowane do Komisji o pozytywną opinię. 

Pan Dymitris T. Kuras – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Tutaj  padł  zarzut,  dlaczego Kowalskiej  a  nie  Kowalskiego?  Przy  rozpatrywaniu wniosków 
bierze  się  pod  uwagę  szereg  istotnych  z  punktu widzenia  społecznego  przesłanek.  Jest  ich 
bardzo dużo, ale one nie są skodyfikowane, z uwagi na to, że życie pisze scenariusze, ale z 
takich istotniejszych można podać np. warunki mieszkaniowe. Jest różnica, czy Kowalski ma 
rodziców  z  którymi  powinien  zamieszkać  a  wolał  przeprowadzić  się  do  dziadków  od
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Kowalskiej, która nie może mieszkać z rodzicami, dlatego, że warunki mieszkaniowej  jej  to 
uniemożliwiają. Druga sprawa. Jest równica miedzy tym, że np. Kowalski zamieszkał tam rok 
przed śmiercią dziadków a tym, ze Kowalska mieszkała tam od pełnoletniości, czy nawet od 
urodzenia. Jest różnica między tym, że np. Kowalski nie ma tam centrum życiowego, bo jego 
praca  mieści  się  gdzie  indziej,  ale  jakby  otrzymał  mieszkanie  od  miasta  to  by  się  bardzo 
cieszył,  bo  w  sytuacji  takiej,  że  Pani  Kowalska  pozbawiona    tego  prawa  traci  faktycznie 
centrum życiowe. Innymi słowy chcę powiedzieć, że to nie jest tak, że my nie panujemy nad 
tymi sprawami. Mamy indywidualne podejście do realizacji takich wniosków, staramy się to 
robić  bardzo  szeroko  i  możliwie  głęboko,  kiedy  taka  sytuacja  jest  wymagana.  Stąd  część 
wniosków  zostało  uznanych  za  uzasadnione,  część  nie  została.  Ale,  tak  jak  powiedziałem 
przed chwilą, również Państwa wnioski są weryfikowane i np. dzisiaj część z tych wniosków 
została skierowanych przez Pana Prezydenta, z prośbą o potwierdzenie, że ta opinia jest nadal 
aktualna. 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Czy są jeszcze jakieś pytania do Pana Dyrektora? 
Nie ma. Dziękujemy za informację. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem przekazanej informacji do wiadomości? 

Głosowanie: 
Komisja powyższe przyjęła jednogłośnie – 5 głosami za. 

PUNKT – 8.1. 
Opiniowanie  wniosku  Prezydenta  w  sprawie  uregulowania  stanu  prawnego  lokalu 
mieszkalnego, zlokalizowanego w Gdańsku, przy ulicy Grunwaldzkiej 116D  pismo WGK 
II71414/14/W/93/06/MS z dn. 22.12.2006r., 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

Opinia Nr 51/29/7/2007 stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Podlega ustawie o ochronie danych osobowych 

PUNKT – 8.2. 
Opiniowanie  wniosku  Prezydenta  w  sprawie  uregulowania  stanu  prawnego  lokalu 
mieszkalnego, zlokalizowanego w Gdańsku, przy ulicy Piastowskiej 163D. 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

Opinia Nr 51/30/8/2007 stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Podlega ustawie o ochronie danych osobowych 

PUNKT – 8.3. 
Opiniowanie  wniosku  Prezydenta  w  sprawie  uregulowania  stanu  prawnego  lokalu 
mieszkalnego, zlokalizowanego w Gdańsku przy ulicy Par tyzantów 17B. 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska
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Opinia Nr 51/31/9/2007 stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Podlega ustawie o ochronie danych osobowych 

PUNKT – 8.4. 
Opiniowanie  wniosku  Prezydenta  w  sprawie  uregulowania  stanu  prawnego  lokalu 
mieszkalnego, zlokalizowanego w Gdańsku przy ulicy Zalesie 1. 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

Opinia Nr 51/32/10/2007 stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

Podlega ustawie o ochronie danych osobowych 

PUNKT – 8.5. 
Opiniowanie  wniosku  Prezydenta  w  sprawie  uregulowania  stanu  prawnego  lokalu 
mieszkalnego, zlokalizowanego w Gdańsku przy ulicy Kościuszki 99. 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

Opinia Nr 51/33/11/2007 stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

Podlega ustawie o ochronie danych osobowych 

PUNKT – 8.6. 
Opiniowanie  wniosku  Prezydenta  w  sprawie  uregulowania  stanu  prawnego  lokalu 
mieszkalnego, zlokalizowanego w Gdańsku przy ulicy Sochaczewskiej 5. 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

Opinia Nr 51/34/12/2007 stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

Podlega ustawie o ochronie danych osobowych 

PUNKT – 8.7. 
Opiniowanie  wniosku  Prezydenta  w  sprawie  uregulowania  stanu  prawnego  lokalu 
mieszkalnego, zlokalizowanego w Gdańsku przy ulicy Wroniej 14. 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

Opinia Nr 51/35/13/2007 stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

Podlega ustawie o ochronie danych osobowych 

PUNKT – 8.8. 
Opiniowanie  wniosku  Prezydenta  w  sprawie  uregulowania  stanu  prawnego  lokalu 
mieszkalnego, zlokalizowanego w Gdańsku przy ulicy Ks. Góreckiego 7A. 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska
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Opinia Nr 51/36/14/2007 stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

Podlega ustawie o ochronie danych osobowych 

PUNKT – 8.9. 
Opiniowanie  wniosku  Prezydenta  w  sprawie  uregulowania  stanu  prawnego  lokalu 
mieszkalnego, zlokalizowanego w Gdańsku przy ulicy Chrobrego 21. 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

Opinia Nr 51/37/15/2007 stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

Podlega ustawie o ochronie danych osobowych 

PUNKT – 8.10. 
Opiniowanie  wniosku  Prezydenta  w  sprawie  uregulowania  stanu  prawnego  lokalu 
mieszkalnego, zlokalizowanego w Gdańsku przy ulicy Czarnej 10. 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

Opinia Nr 51/38/16/2007 stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

Podlega ustawie o ochronie danych osobowych 

PUNKT – 8.11. 
Opiniowanie  wniosku  Prezydenta  w  sprawie  uregulowania  stanu  prawnego  lokalu 
mieszkalnego, zlokalizowanego w Gdańsku przy ulicy Sobótki 2B. 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

Opinia Nr 51/39/17/2007 stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 

Podlega ustawie o ochronie danych osobowych 

PUNKT – 9. 
Opiniowanie wniosku w sprawie przyspieszenia przydziału lokalu mieszkalnego. 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

Opinia Nr 51/40/18/2007 stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 

Podlega ustawie o ochronie danych osobowych
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PUNKT – 10. 
Przyjęcie sprawozdania z pracy Komisji za rok 2006. 
Przedstawia: Przewodniczący Komisji 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Odczytał projekt sprawozdania z pracy Komisji za rok 2006. 

Pan Piotr Skiba – członek Komisji 
Zgłosił  uwagę,  aby  w  sprawozdaniu  umieścić  informację,  że  został  przez  Komisję 
wytypowany do pracy w Komisji    rozpatrującej wnioski  twórców ubiegających się o najem 
pracowni. 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Przyjął  tę uwagę  i  zostanie ona zapisana w  sprawozdaniu. Ponieważ  nie  było więcej uwag, 
poddał pod głosowanie przyjęcie sprawozdania z pracy Komisji za rok 2006. 

Ustalenia Komisji: 
Komisja  jednogłośnie  6  głosami  za  przyjęła  sprawozdanie  z  pracy  Komisji  za  rok  2006. 
Zgodnie  z  regulaminem Rady,  sprawozdanie  zostanie  przekazane  Przewodniczącemu Rady 
Miasta Gdańska. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 42 do protokołu. 

PUNKT – 11. 
Przyjęcie planu pracy Komisji  na rok 2007. 
Przedstawia: Przewodniczący Komisji 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Odczytał projekt planu pracy Komisji na rok 2007. Projekt planu pracy stanowi załącznik 
nr 43 do protokołu. 

Po  przeprowadzonej  dyskusji Komisja  ustaliła,  że  do  25  stycznia  członkowie Komisji  będą 
jeszcze zgłaszali tematy do planu pracy. 

Komisja  jednogłośnie    6  głosami  za    upoważniła  przewodniczącego  Komisji  do 
sporządzenia planu pracy i przekazania przewodniczącemu Rady. 
Plan pracy Komisji na rok 2007 stanowi załącznik nr 44 do protokołu. 

PUNKT – 12. 
Sprawy wniesione, wolne  wnioski,  korespondencja. 

Ø  Sprawy wniesione: 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Do  Komisji  zwrócił  się  Wydział  Gospodarki  Komunalnej  o  wytypowanie  przedstawiciela 
naszej Komisji do składu osobowego Komisji ds. Wyboru i Nadzoru Organizatora Jarmarku 
Św. Dominika i  innych jarmarków. Pismo nr WGKVI6446/03/07/MG z dnia 03 stycznia 
2007 roku stanowi załącznik nr 45 do protokołu. 
Przewodniczący Piotr Dzik w tym miejscu poprosił o prowadzenie obrad Komisji przez 
wiceprzewodniczącego Komisji Pawła Jaworskiego.
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Wiceprzewodniczący Paweł  Jaworski 
Poprosił o zgłaszanie kandydatur. 

Radny Sylwester Wysocki – członek Komisji 
Zgłosił kandydaturę radnego Piotra Dzika – przewodniczącego Komisji 

Wiceprzewodniczący Paweł  Jaworski 
Czy Pan Radny wyraża zgodę na kandydowanie? 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Wyraził zgodę. 

Wiceprzewodniczący Paweł  Jaworski 
Nie zgłoszono innych kandydatur.  Przechodzimy do głosowania. 

Ustalenia Komisji 

Wiceprzewodniczący Paweł  Jaworski 
Poddał  pod  głosowanie  wniosek  o  wytypowanie  Pana  Radnego  Piotra  Dzika   
przewodniczącego  Komisji  –  do  składu  osobowego  Komisji  ds.  Wyboru  i  Nadzoru 
Organizatora Jarmarku Św. Dominika i innych jarmarków. 

Głosowanie: 
Komisja powyższe przyjęła jednogłośnie – 6 głosami za. 

Wiceprzewodniczący Paweł  Jaworski 
Pogratulował wyboru i oddał prowadzenie obrad Przewodniczącemu Komisji. 
Pismo BRMG0065KPGiMIII/4/4198/41/51/42/16873/267/07  stanowi załącznik nr 46 
do protokołu. 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Przechodzimy do następnego tematu. 

Ø  Korespondencja: 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Odczytał dwa pisma dotyczące Obwodnicy Południowej i w ogóle komunikacji w mieście w 
czasie trwających prac remontowych dróg, prowadzonych na terenie Gdańska. Pisma zostały 
skierowane do Rady Miasta Gdańska przez Wojewodę Pomorskiego Pana Piotra Ołowskiego. 

Pismo  nr  WI  AB.II/0713/AK/1/07  z  dnia  02.01.2007r.  stanowią  załącznik  nr   47  do 
protokołu, pismo nr WI AB.II/0713/AK/2/07 z dnia 08.01.2007 r. stanowi załącznik nr  
48 do protokołu. 
Członkowie  Komisji  przeprowadzili  dyskusję  na  temat    komunikacji  w  mieście  w  czasie 
trwających robót drogowych. 

Ustalenia Komisji: 
Komisja ustaliła, że przedstawione tematy komunikacyjne zostaną ujęte w planie pracy 
Komisji na rok 2007. Komisja poprosi Pana Prezydenta o przedstawienie informacji na 
temat możliwych rozwiązań.
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Wolne wnioski: 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Czy są jeszcze jakieś sprawy z Państwa strony? 

Radny Kazimierz Koralewski 
Zgłosił  wniosek,  aby  na  najbliższe  posiedzenie  Komisji  zostały  przedstawione  przez  Pana 
Prezydenta informacje na temat budowy hali widowiskowo  sportowej na granicy Gdańska i 
Sopotu oraz dotyczące budowy Obwodnicy Południowej. 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Przyjmuję ten wniosek. Tematy te będą przedmiotem najbliższego posiedzenia Komisji. 

Ponieważ  nie  ma  więcej  spraw  ze  strony  członków  Komisji,  porządek  obrad  został 
wyczerpany,  przewodniczący  podziękował  za  udział  w  posiedzeniu  Komisji  i  zamknął 
posiedzenie. 

Na tym posiedzenie zostało zakończone – godz. 18,30 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

Piotr Dzik 

Protokół sporządziła 

Elżbieta Wajs Deyck


